
N-VA BUGGENHOUT KIEST NIEUWE VOORZITTER
Steven De Backer is de nieuwe voorzitter van N-VA Buggenhout. Steven is
36 jaar jaar en  geboren Buggenhoutenaar. Samen met zijn vrouw, zoon en
twee dochters woont hij ondertussen vijf jaar in de Brandstraat. 

Steven is Kapitein ter Lange Omvaart. Sinds vorig jaar werkt hij als loods op het
traject Vlissingen-Gent. Politiek was hij steeds actief bij de Volksunie en bij de 
N-VA in Waasmunster. Hij zit ook in het oudercomité van de school in Opstal.

Steven: “Allereerst wil ik onze vorige voorzitter Wim Mommaers danken voor
zijn onaflosbare inzet tijdens de afgelopen jaren. Hij heeft van een
groep voor elkaar onbekende mensen een hechte en gemotiveerde
ploeg gemaakt.”

HARDE NOTEN
Bij de gemeenteraadsverkiezingen behaalden we een resultaat waar
we trots op mogen zijn: twee schepenambten met zeer uitgebreide
bevoegdheden, het voorzitterschap van de gemeenteraad, een
OCMW-raadslid en diverse zetels in verscheidene adviesraden. “Nu
het stof van de verkiezingen gaan liggen is, zijn onze mandatarissen
bezig met waar het echt om draait: Buggenhout besturen. Niettemin
worden er harde noten gekraakt om de gemeente meer financieel
draagvlak te geven. Gezien de huidige economische situatie is dat
geen sinecure”, weet Steven.

BRUISENDE IDEEËN
“Ik mag echter met een gerust geweten zeggen dat we niet alleen
als team, maar ook als individu gegroeid zijn. Twee jaar geleden
nam ik voor het eerst deel aan een vergadering van N-VA
Buggenhout. Toen ging het er nog relatief
bedeesd en afwachtend aan toe, maar nu
bruist iedereen van de ideeën en
ventileert die ook vrijuit, wat elke
vergadering boeiend maakt. 

Ik zou zeggen: kom zelf eens kijken en
word lid van onze partij. Je zal zien dat wij een positief
verhaal brengen, zonder politieke spelletjes”, besluit
Steven.
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Barbecue N-VA
Buggenhout

vanaf 11.30 uur

Zaal Torenhof, 
Putweg 2
Buggenhout-Opstal
Kinderanimatie voorzien!

DENKEN.DURVEN.DOEN.www.n-va.be/buggenhout
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Hard werken voor een betere gemeente
Als kersvers schepen heb ik enkele
drukke maanden achter de rug. Wie
zes jaar lang zijn bevoegdheden
goed wil beheren, moet zich immers
eerst grondig inwerken. Daar wil ik
natuurlijk alle nodige tijd voor
nemen, maar ondertussen staat het
werk niet stil.

In elke kern van onze gemeente valt
heel wat te beleven: kermissen,
jaarmarkten, feestelijkheden, … 
We willen ervoor zorgen dat
Buggenhout, Opstal en Opdorp elk
hun eigen identiteit kunnen bewaren
en een eigen typische festiviteit
kunnen ontwikkelen.

Nieuw gemeenteblad
De gemeente werkt daarbij in de
eerste plaats ondersteunend: het is

de bedoeling dat de lokale
verenigingen en geïnteresseerden
zoveel mogelijk zelf organiseren met
de (financiële) steun van het
gemeentebestuur. Ook wat betreft
besparingen doen we echter onze
duit in het zakje. De Ronde van
België wordt dit jaar niet
georganiseerd, waardoor de
gemeente in één klap tienduizenden
euro’s bespaart.

De N-VA heeft ook steeds sterk
ingezet op een goede
informatiedoorstroming naar de
bevolking. Daarom bereiden we
tegen het najaar een vernieuwing van
het gemeentelijke informatieblad
voor. Op die manier kunnen we onze
inwoners nog beter informeren over
wat er reilt en zeilt in onze gemeente.

Verkeersveiligheid
Er werd werk gemaakt van een
veiligere schoolomgeving in Opstal.
De zone 30 in de Broekstraat wordt
afgedwongen door de nieuwe
opstelling van bloembakken en het
plaatsen van twee
snelheidssignalisatieborden. Ook in
de Putweg moeten een aantal

aanpassingen aan de wegmarkering
de situatie voor onze jongste
weggebruikers op weg naar school
veiliger maken. In de basisschool
van Opdorp zal eindelijk werk
gemaakt worden van de renovatie
van de refter en turnzaal. Iedereen
die deze zaal wel eens bezoekt is het
erover eens dat dit dossier absolute
prioriteit verdient. Onder meer de

ramen, de vloer
en het plafond
zullen onder
handen
genomen
worden.

Cultureel Buggenhout draait op volle toeren

buggenhout@n-va.be

De Pit biedt onze cultuurminnaars
alweer een ruim en gevarieerd
programma. Met de vervanging van
de oude Orangerie krijgen de
buitenschoolse kinderopvang, één
sport- en zes cultuurverenigingen
degelijk onderdak. Bovendien
kunnen de plaatselijke
verenigingen regelmatig de
cafetaria, vergaderzaal of grote zaal
kunnen huren. We zijn ervan
overtuigd dat ook deze site snel zal
bruisen van activiteiten. De officiële
opening van de Orangerie op 21
april werd gecombineerd met
Erfgoeddag onder het thema
‘Buggenhout stopt de tijd’.

Geef de jeugd ruimte
In ’t JOC zijn dit jaar ingrijpende
verbouwingen gepland, wat de fuif-,
repetitie- en optredencapaciteit van

het zaaltje flink zal verbeteren. Dat
wordt gevolgd door een uitbreiding
van 30 m². Deze nieuwbouw wordt
de thuishaven van de uitleendienst
van de jeugdraad, ‘t JOC en Jebke.
Een deel van de ruimte wordt
bovendien gereserveerd voor
instrumentenopslag van repeterende
groepjes.

Ontmoetingsplaats
Met de voorziene € 50 000 realiseren
we een jeugdcentrum als uitvalsbasis
en ontmoetingsplaats voor onze
jongeren. Bestuurslid Ward Vranken
en vriendin Lien Heyvaert zetten dit
dossier gedreven en deskundig mee
op de jeugdrails. 

Wat staat er nog op het programma?
De aankoop van geluidsmeters (met
opleiding), de opmaak en verdeling

van de informatiegids ‘Vrijetijd’,
zwerfvuilacties, de verbetering van
de brandveiligheid van de
jeugdgebouwen, een nieuw dak voor
het speelplein, een
kindergemeenteraad in
samenwerking met de bibliotheek, …

WIM MOMMAERS, 
Schepen van Mobiliteit, Onderwijs, 
Feestelijkheden, Toerisme, 
Communicatie, Kermissen, Jaarmarkten.

N-VA-schepen van Cultuur
Jan Jacobs (tweede van
rechts) aan het Joc.



Verandering: wie durft de uitdaging mee aan te gaan?
Politiek is een boeiende zaak. En nu ik er midden in zit,
geeft dat nog een extra dimensie. Ik ben bijzonder fier
om het hoogste democratische orgaan van onze
gemeente te mogen voorzitten. Ik dank dan ook de
kiezers dat ze me die kans hebben gegeven.

Een paar weken geleden organiseerde de secretaris samen
met zijn diensthoofden een rondleiding door het
gemeentelijke patrimonium. Alhoewel ik min of meer
wist wat Buggenhout allemaal bezit, was ik behoorlijk
onder de indruk toen we dit alles op één dag
voorgeschoteld kregen.

Op zoek naar 1 miljoen
Tijdens diezelfde periode begon intern ook de zoektocht
naar 1 miljoen euro besparingen voor onze gemeente,
zoals opgelegd door de Vlaamse regering. Het overgrote
deel van onze gemeentelijke uitgaven zijn vaste kosten.
Dat zijn kosten die niet variëren met het gebruik. Het
gemeentelijke patrimonium moet door de gemeente
onderhouden worden, ook al wordt het niet gebruikt. Dit
brengt dus de nodige kosten met zich mee. Het zou dan
ook maar logisch zijn dat het overgrote deel van de
besparingen op deze vaste kosten zou worden verhaald. 

Structurele maatregelen
De voor mij belangrijkste reden om te besparen op de
vaste kosten van de gemeente, is dat er zo meer geld
overblijft om een echt beleid te gaan voeren. Ik
waarschuw voor een politiek die bespaart zoals op
federaal niveau: een procentje hier, een procentje daar.
Neen, alleen structurele ingrepen kunnen ons en vooral
onze nakomelingen de nodige middelen geven om
fundamenteel onze taken uit te voeren. Geen enkel
onderwerp mag daarbij taboe zijn. Hoe subsidiëren wij
verder ons verenigingsleven? Wat met de
schoolgebouwen: academie en gemeentescholen, de
pastorijen, de Buggenhoutse feestelijkheden, de drie
bibliotheken … ?

Dat is geen populaire boodschap.
Maar wat ik ook weet is dat deze
manier de enige is die op termijn
een degelijk resultaat zal
afwerpen. Misschien moet iemand
durven dit thema op de agenda te
zetten. De N-VA beloofde
‘verandering’. Wel, dit is een
eerste aanzet. Wie durft de
uitdaging mee aan te gaan?

www.n-va.be/buggenhout

JEAN-PIERRE WILLEMS, 
voorzitter gemeenteraad

N-VA Buggenhout kiest nieuw bestuur

Enkele weken geleden organiseerden we een succesvolle
streekbierenavond met gastspreker Ben Weyts. Voordien kozen
de Buggenhoutse N-VA-leden een nieuw afdelingsbestuur. Alle
bestuursleden werden unaniem verkozen, wat nogmaals de
samenhorigheid van deze ploeg bevestigt. We willen dan ook al
onze leden bedanken voor het vertrouwen dat ze in dit team
stellen.

v.l.n.r. Eva Vermaesen, 
Steven De Backer, Wim Mommaers,
Thomas De Coster, 
Christa Van Damme, Jan Jacobs,
Jean-Pierre Willems, Dirk Mortier, 
Ward Vranken, Herman Buelens,
Karen Lauwers en Jef Verhaegen.

Ook Ben Weyts
kwam proeven van
onze streekbieren.



Dirk Mortier zag op 14 maart 1956 in Nieuwpoort het
levenslicht. Na zijn studies voor onderwijzer gaf hij een
aantal jaren les, eerst in Koksijde (waar hij woonde)
nadien in Oostende. In 2000 werd hij directeur in de
gemeentelijke lagere school in Zellik, sinds 2005 is hij
dat in de gemeentelijke Centrumschool in Londerzeel.
In 2003 huwde hij met Gerdje Wouters en hij woont
sinds die tijd in Buggenhout-Opdorp. Hun gezin wordt
vervolledigd met Chani (18) en Sverre (6). 

Ofschoon deze Red Hackle-doedelzakspeler betrekkelijk
nieuw is in Buggenhout en de N-VA, stelde hij zich
dadelijk kandidaat voor het ondervoorzitterschap en
werd ook meteen unaniem verkozen. 

“Mijn kandidatuur had twee beweegredenen. Enerzijds
heb ik nooit bij de pakken willen stil zitten of zomaar
commentaar geven op anderen. Ik heb er dan ook voor
gekozen om - in een groep waar ik mij qua gedachten
thuis voel - aan de kar te trekken. Geen gejammer over
voorbije ruzies, geen gemekker over mediageilheid, maar
actief naar voren treden om van Buggenhout iets te
helpen maken. Ik wil zelf die touwtjes in handen nemen.
Als kustmens kan ik zeggen dat ik hier graag woon. En ik
wil dat ook anderen datzelfde gevoel kennen. 

Katoen geven
Vanuit mijn basketverleden weet ik anderzijds ook dat je
slechts kampioen kan spelen als je een goede mix van
jeugd en ervaring in je team brengt. Vandaar wil ik de
persoon zijn die de jeugdige snelheid en impulsiviteit in
goede banen helpt leiden. Af en toe eens afremmen of
zelfs stilstaan en alles overschouwen, zorgt ervoor dat je
minder vaak met je hoofd tegen de muur loopt. Maar let
op: ik wil hoegenaamd geen remfunctie vervullen.

Iedereen die mij kent, weet dat ik van katoen kan geven.
Als ik mij ergens achter schaar, ga ik door tot aan de
eindmeet. 

Mijn grote drijfveren zijn integriteit, rechtvaardigheid en
consequent handelen.  Met deze ideeën heb ik al heel wat
zaken bereikt en dit wil ik nu ook ten dienste stellen van
N-VA Buggenhout en Buggenhout in het algemeen.

Samen met kersvers voorzitter Steven wil ik de mensen
van Buggenhout aantonen dat er een andere goede keuze
bestaat. Je hoeft niet te kiezen tussen de twee traditionele
Buggenhoutse partijen. Er is een volwaardig alternatief.
De N-VA zal op korte termijn bewijzen dat zij hun
stempel kunnen drukken op het Buggenhouts bestuur,
dat zij een grondige dossierkennis aan een grote brok
gezond verstand zullen koppelen en dat de burger van
Buggenhout daar de winnaar zal van zijn. Meewerken
aan beleid zal zeker geen holle leuze zijn.”

buggenhout@n-va.be

OP DE PRAATSTOEL: Dirk Mortier

Op onze nieuwjaarsreceptie mochten we
Vlaams parlementslid en
Dendermondenaar Marius Meremans
verwelkomen. Ondanks de sneeuw
kwamen heel wat sympathisanten opdagen
om bij een natje en een droogje op het
nieuwe jaar te klinken.

DIRK MORTIER: 
"Je kan pas 
kampioen spelen
met een goede mix
van jeugd en 
ervaring in je
ploeg."



www.n-va.be/buggenhout

Op de kerstmarkt in Opdorp konden we niet ontbreken. Wie
zin had in jenever, pompoensoep of een draai aan het rad, was
bij ons op de juiste plaats!

Ook dit jaar deden we een
valentijnsactie. Iedereen die ons
pad kruiste kreeg een chocolaatje
toegestopt. De N-VA heeft nog
steeds een hart voor Buggenhout!

Nederlandse lessen voor anderstaligen in Buggenhout

Sinds januari 2013 vertegenwoordigt
Karen Lauwers de N-VA in de
OCMW-raad van Buggenhout.
Vanuit haar eigen werkervaring op
de sociale dienst van een ander
OCMW hoopt Karen een positieve
insteek te bieden. 

Elke dag worden we met onze neus
op de feiten gedrukt: de federale
regering moet op zoek naar ettelijke
miljarden euro’s om haar EU-
verplichtingen na te komen, de stad
Mechelen schrapt de komende jaren
116 banen, … Ook het OCMW van
Buggenhout ontsnapt niet aan de
crisis. Het gaat na of uitgaven
noodzakelijk zijn, of ze kunnen

worden uitgesteld, van welke
subsidies het gebruik kan maken en
hoe de kosten verbonden aan de
dienstverlening naar omlaag kunnen.

Zeer tevreden
Het OCMW heeft echter als doel
eenieder in de mogelijkheid te stellen
een leven te leiden dat beantwoordt
aan de menselijke waardigheid. Met
andere woorden, de kerntaak van het
OCMW blijft de algemene sociale
dienstverlening. En dat zit goed in
Buggenhout! Er werd recent een
tevredenheidsmeting gedaan bij de
klanten van de sociale dienst, we
hebben algemeen mogen vaststellen
dat deze (zeer) tevreden zijn.

Taalbeleid
Het OCMW van Buggenhout, net als
die uit naburige gemeenten, kent een
stijging van anderstalige dossiers.
Klanten worden vaak gestimuleerd
Nederlands te leren, maar in veel
situaties schakelen hulpverleners
over naar de contacttaal. We hebben
in de eerste plaats nog altijd de taak
om mensen te helpen. Toch kunnen
hulpverlening en het gebruik van de
Nederlandse taal perfect samengaan.
Verschillende OCMW’s gaan daarom
over tot de ontwikkeling van een
concreet taalbeleid. Dat gebeurt

meestal in samenwerking met het
Huis van het Nederlands. 
Een lokaal taalbeleid speelt in op de
integratie van anderstaligen in onze
samenleving. Zo kan een betere
kennis van de taal de kans op een
tewerkstelling verhogen. Een
taalbeleid wil het opleidingsaanbod
en de coaching van doelgroep en
hulpverleners op dezelfde golflengte
brengen. 

Nederlandse lessen
Vandaag worden er in Buggenhout
geen Nederlandse lessen
georganiseerd vanuit de gemeente of
het OCMW. Daarom wil ik dat een
werkgroep onderzoekt of
Nederlandse lessen in Buggenhout
kunnen worden ingericht.

KAREN LAUWERS, OCMW-raadslid: “Ik wil 
onderzoeken of de gemeente of het OCWM 
Nederlandse taallessen kan organiseren 
aan anderstalige hulpbehoevenden.”



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

nn De heer  nn Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel: E-mail: Geboortedatum:       /       /

nn Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

nn Ik wens de N-VA-standpunten te ontvangen.
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Financieel schandaal van de eeuw
FEDERALE REGERINGSPARTIJEN HOUDEN DEXIA-POTJE ANGSTVALLIG GEDEKT

De N-VA bracht in februari aan het licht dat de top van het ACW allerlei fiscale fratsen
en trucs gebruikte die de belastingbetalers én de Arco-coöperanten handenvol geld
kosten. Sindsdien zijn er week na week nieuwe bezwarende elementen naar boven
gekomen in het ACW/Belfius-dossier. De N-VA wil in een onderzoekscommissie te
weten komen wie politiek verantwoordelijk is. Want de 800 000 Arco-coöperanten, de
tienduizenden vrijwilligers die zich belangeloos inzetten voor het ACW en alle
belastingbetalers in dit land hebben recht op de waarheid.

De traditionele partijen houden de oprichting van een parlementaire onderzoeks-
commissie tegen. Nochtans zijn er heel wat belangrijke vragen die om opheldering
vragen.

➦Welke inschattingsfouten werden er gemaakt bij de
redding van Dexia? Was er inderdaad sprake van
chantage, zoals toenmalig minister Karel De Gucht 
van Open Vld beweert?

➦Wie heeft ervoor gezorgd dat één organisatie 
(het ACW) buiten schot bleef terwijl de belastingbetaler 
4 miljard euro moest ophoesten om Dexia Bank België
(nu Belfius) te redden? 

“Het feit dat CD&V, Open Vld en sp.a dit potje
krampachtig gedekt willen houden, wijst erop dat elk
van hen wel iets te verliezen heeft bij een
onderzoekscommissie. Toenmalig minister van Financiën
Didier Reynders (MR) zei zelfs dat de kranten papier
tekort zouden komen als hij alles zou vertellen. En nog
komt er geen onderzoekscommissie ... onbegrijpelijk!

Wie nu zijn verantwoordelijkheid niet neemt om
klaarheid te scheppen in dit financieel schandaal 
van de eeuw, pleegt schuldig verzuim.”

PETER DEDECKER 
Volksvertegenwoordiger
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